



吉隆坡臺灣學校  
Chinese Taipei School (Kuala Lumpur)

**113 學年度第 2 學期開學日調整公告**  
**Notice of Adjustment to the School Opening Day for the Second Semester**  
**of the 113<sup>th</sup> Academic Year (2025)**

日期：2024 年 10 月 30 日  
Date: 30th October 2024

敬致吉隆坡臺灣學校全體親師生：

To all faculty, staff, and students of Chinese Taipei School (K.L.):

因 113 學年度第 2 學期原訂之開學日 2025 年 02 月 11 日(星期二)適逢大寶森節(Thaipusam)，該日亦為馬來西亞國定假日，因此本校將開學日調整至 2025 年 02 月 12 日(星期三)。

As the originally scheduled opening day of the second semester for the 113<sup>th</sup> academic year falls on February 11, 2025 (Tuesday), which coincides with Thaipusam- a national holiday in Malaysia- the school will **reschedule the opening day to February 12, 2025 (Wednesday)**.

請各位家長及學生留意此變動，感謝各位的理解與配合！如有任何疑問，請隨時聯繫總務處。

We kindly request that all parents and students take note of this adjustment. We appreciate your understanding and cooperation! Please do not hesitate to contact the General Affairs Office if you have any inquiries.

總務處 敬啟

Sincerely,  
General Affairs Office

